
Projekt 
 
z dnia  30 lipca 2020 r. 
Zatwierdzony przez ......................... 
 
 

 
UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIEJSKIEJ LĄDKA-ZDROJU 

z dnia 13 sierpnia 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Koalicję Polska Wolna od 5G 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z 2020 r., 
poz. 713 ze zm.), w związku z § 31 ust. 2 pkt 2 oraz § 57a pkt 2 Statutu Miasta i Gminy Lądek Zdrój (Dz. Urz. 
Woj. Doln. z 12 marca 2014 r., poz.1308 ze zm.) Rada Miejska Lądka-Zdroju uchwala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska Lądka-Zdroju wyraża negatywne stanowisko wobec zwiększenia poziomu ekspozycji 
mieszkańców na pole elektromagnetyczne i wobec wprowadzenia standardu 5G bez wcześniejszego zbadania 
wpływu tej technologii na zdrowie mieszkańców oraz bez wdrożenia właściwego systemu monitoringu natężenia 
PEM w środowisku. 

§ 2. Rada Miejska Lądka-Zdroju zaleca, aby dyrektorzy jednostek oświatowych informowali rodziców 
o potrzebie wprowadzenia ograniczeń w korzystaniu z telefonów komórkowych na terenie placówek przez 
uczniów. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Lądka-Zdroju. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Lądka-Zdroju 

 
 

Małgorzata Bednarek 
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Uzasadnienie

W dniu 23 marca 2020 r. do Biura Rady Miejskiej Lądka-Zdroju wpłynęła petycja Koalicji Polska Wolna od
5G dotycząca tematyki ochrony mieszkańców przed nadmierną ekspozycją na promieniowanie
elektromagnetyczne w związku z powszechnym wykorzystaniem technologii 5G opartej na promieniowaniu
mikrofalowym, które może negatywnie oddziaływać na ludzi i środowisko.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 15 lipca 2020 r. rozpatrywała ww. petycję
i stwierdziła, że należy wyrazić negatywne stanowisko wobec:

- zwiększenia poziomu ekspozycji mieszkańców na pole elektromagnetyczne,

- wprowadzenia standardu 5G bez wcześniejszego zbadania wpływu tej technologii na zdrowie mieszkańców
oraz bez wdrożenia właściwego systemu monitoringu natężenia PEM w środowisku.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wniosła również, aby zalecić dyrektorom jednostek oświatowych
informowanie rodziców o potrzebie wprowadzenia ograniczeń w korzystaniu z telefonów komórkowych na
terenie placówek przez uczniów.

Mając na uwadze powyższe, Komisja przedłożyła stosowny projekt uchwały.
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